
 
 
 
 
 

Referat: LLBO-bestyrelsesmøde 18.03.25 
 

1. Sang  
    

2. Siden sidst     
- Bilagsendes ud mandag og ellers bliver det mundtligt på mødet. 
- Ikke nogen spørgsmål. 

 
3. Forslag til drøftelse i bestyrelsen  

Er det noget bestyrelsen vil foreslå, at personalet drøfter. Læs linket 
https://www.sbst.dk/viso/viden-fra-viso/videoer/laeringsfilm-om-opsporing-
og-haandtering-af-overgreb-mod-boern-og-unge 

- Kunne det være noget personalegrupperne kunne tænke sig at arbejde 
med? Hvad tænker personalet? 

- Medarbejderrepræsentanterne vil gerne arbejde med emnet og finder det 
meget relevant. 

- Mie vil gerne finde noget materiale til opsporing og ved de mindre børn 
- Ane sender links til skole og dagtilbud. 

 
4. Udearealer skole/hallen/dagtilbud 

- 24. marts 2025.05. 
- Er der nogen der vil deltage sammen med Karen? Karen repræsenterer 

LLBO. 
- Arbejdsdag lørdag d. 26. april 2025, Langhøj i bevægelse. 
- Landsbyordningen er medarrangør.  
- Information kommer på Aula begge steder.  
 

5. KIDs tilsyn              
- Er i skrivende stund i tvivl om dette punkt skal på og den kan afklares med 

Irma på tirsdag. 
- Udsat til juni-mødet, da den sidste del af tilsynet ikke er foretaget endnu. 

 
6. Budget  

- Bilag sendes mandag. 
- Godkendt. 

 
7. Opfølgning på tilsyn med skærmbrug 

- Tilbagemelding til bestyrelsen fra Karen. 
- Opfordring til at forældre spørger personalet direkte til de pågældende 

sager, og hvis man fortsat undrer sig, kan man gå videre til 
bestyrelsen/Irma/Karen. 

https://www.sbst.dk/viso/viden-fra-viso/videoer/laeringsfilm-om-opsporing-og-haandtering-af-overgreb-mod-boern-og-unge
https://www.sbst.dk/viso/viden-fra-viso/videoer/laeringsfilm-om-opsporing-og-haandtering-af-overgreb-mod-boern-og-unge


 
 
 
 
 

 
 
 

8. Opfølgning på fællespasning 
- Ønske om uddybning af hvordan det fungerer.  
- Karen vender det med Irma ift. deling af viden i Dagtilbud. 
- Lav en skrivelse om, at man kan henvende sig til Irma for at få mere 

information om hvordan det fungerer. 
 

9. Forslag til punkter til kommende møder samt Evt. 
- Punkt vedrørende mødestruktur: 
- I forbindelse med, at vi er blevet en landsbyordning, er punkterne der 

behandles blevet meget overordnede og ikke helt så praksisnære som 
både forældrevalgte og medarbejderne ønsker sig, og ledelsen er enig. 
Vi har en bestyrelse hvor energien kan udnyttes bedre end den bliver i 
dag. Det skal give mening at sidde med i bestyrelsen.  

- Forslag om at undersøge om det er muligt at arbejde i udvalg 
- Hvordan kunne en mødestruktur se ud? 
- Værdigrundlag: 
- Ane og Karen sender noget ud inden næste bestyrelsesmøde som 

medlemmerne kan tænke over. 
- Punkter til behandling inden sommerferien.  
-  

Ekstra punkt som var glemt i dagsorden 

- En hilsen fra Skole & Forældre, det ønsker vi ikke at gå videre med. 
 
 
 
 

Evaluering af landsbyordning 

- Spørgeskema til personalet. 
- Tilslutning til, at det sendes ud til personalegrupperne. 

 

 
 

 

 

 



 
 
 
 
 

 

 


